
Parlament České republiky 
POSLANECKÁ SNĚMOVNA 

2015 

7. volební období 

 

Z Á P I S 

z 18. schůze  

 volebního výboru, 

která se konala dne 14. ledna 2015 

 
v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 1, 118 26 Praha 1 

místnost č. 205 od 14.45 hodin 

___________________________________________________________________________ 
 

Přítomni: poslanci dle prezenční listiny v příloze 
Hosté: hosté dle prezenční listiny v příloze 

Omluveni: Stanislav Berkovec, Zdeněk Bezecný, Jan Birke, Miroslav Grebeníček, 

Vítězslav Jandák, Zdeněk Soukup, Roman Sklenák, Zbyněk Stanjura 

 
 

Předseda volebního výboru pan poslanec Martin Komárek přivítal přítomné, 

zahájil a řídil schůzi výboru ve 14.45 hodin. 
 

Ověřovatelem schůze určil pana poslance Jaroslava Holíka a přednesl návrh pořadu 

18. schůze. 
 

Volební výbor schválil tento pořad 18. schůze (hlasování 5-0-0) - usnesení č. 71, v 

příloze.  
 

 
1. Informace o postupu Rady České televize v případě vystřižení části výroku prezidenta České 

 republiky pana Miloše Zemana v pořadu Události a informace Rady České televize o jejím

 postoji k tzv. sponzorským vzkazům na ČT1 

   Uvede: předseda RČT Mgr. Jaroslav Dědič 

 

2. Informace předsedy a členů volebního výboru 

 

3. Návrh termínu a programu příští schůze výboru 

 

Hlasování se zúčastnili poslanci: 

Jaroslav Holík, Martin Kolovratník, Martin Komárek, Vladimír Koníček, Nina 
Nováková. 

 

 

 
K bodu 1  

Informace o postupu Rady České televize v případě vystřižení části výroku prezidenta České 

republiky pana Miloše Zemana v pořadu Události a informace Rady České televize o jejím 

postoji k tzv. sponzorským vzkazům na ČT1 

 



Předseda volebního výboru pan poslanec Martin Komárek přivítal předsedu Rady 

České televize pana Mgr. Jaroslava Dědiče a udělil mu slovo. Předseda Rady České 

televize Mgr. Jaroslav Dědič oznámil, že dne 7. ledna 2015 přijala Rada České 
televize ve věci střihu do výroku pana prezidenta Miloše Zemana usnesení, které je 

k dispozici na jejích webových stránkách. Rada České televize považuje tuto úpravu 

prezidentových slov za závažnou chybu editora. Zároveň odmítá, že ve zpravodajství 
České televize zasáhla „cenzura“, neboť Česká televize několikrát celé znění výroku 

odvysílala. Editor, který se dopustil této chyby byl přeřazen na místo s nižším 

rozsahem rozhodovacích pravomocí ve zpravodajství. 
 

Předseda volebního výboru pan poslanec Martin Komárek navrhl členům volebního 

výboru vyslovit souhlas s možností vystoupení přítomných odborníků v rámci 
projednávání tohoto bodu, členové volebního výboru vyslovili souhlas. 

 

V rozpravě vystoupili členové Rady České televize Ing. Jan Bednář a Mgr. Jan 
Prokeš a poslanci Martin Kolovratník a Vladimír Koníček. 

 

Předseda Rady České televize Mgr. Jaroslav Dědič upozornil, že „sponzoring“ je 
zákonem povolen. Česká televize přislíbila Radě České televize, že před pořadem 

odvysílá maximálně 3 sponzorské vzkazy. Zároveň sdělil, že všechny příjmy ze 

sponzorských vzkazů České televize, které tato inkasuje, jsou věnovány primárně 

na vlastní tvorbu (např. ČT1, ČT sport). Podstatná část těchto příjmů je použita na 
financování práv sportovních pořadů.  
 

V rozpravě vystoupili poslanci Martin Komárek a Vladimír Koníček, generální ředitel 

České televize Petr Dvořák, členové Rady České televize Luboš Beniak a Mgr. Jan 

Prokeš, JUDr. Zdena Hůlová. 
 

Poslanci k tomuto bodu jednání nepřijali usnesení. 

 
 

K bodu 2 

Informace předsedy a členů volebního výboru 
 

Pan poslanec Jaroslav Holík informoval členy výboru o tom, že občané jsou velice 

nespokojeni s objektivitou vysílání České televize a skupina občanů připravuje 

petiční podpisovou akci ve věci zrušení platby koncesionářských poplatků. 
Předseda Martin Komárek sdělil, že tento bod navrhne na pořad příští schůze s tím, 

že budou přizváni zástupci České televize i zástupci petentů. 

 
Místopředsedkyně volebního výboru paní poslankyně Nina Nováková informovala o 

diskusi u kulatého stolu na téma praxe ve výběru autorských poplatků za účasti 

zástupců OSA, Intergram, předsedy Asociace majitelů restaurací a hotelů, 
provozovatelů restaurací, zástupců hudebníků, zástupce ministerstva kultury. Paní 

místopředsedkyně bude na některé z příštích schůzí volebního výboru  podrobněji 

informovat. 
 

 

K bodu 3 

Návrh termínu a programu příští schůze výboru 
 



Předseda volebního výboru pana poslanec Martin Komárek sdělil, že příští schůze 

volebního výboru bude svolána E-mailem i písemně.  

 
/Předseda výboru poslanec Martin Komárek ukončil jednání v 15:35 hodin./ 

 

 
       Jaroslav H o l í k, v.r.   Martin  K o m á r e k, v.r. 

                      ověřovatel výboru            předseda výboru 

 
Zapsala: Ing. Jitka Václavíková 


